
Sjællands Odde 8/2 2022

Referat af bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Lyngen-Stenager d. 23/1 2022 hos os Svend i Højby.

Deltagere: Fra bestyrelsen, Erik F, Hans, Svend og Ulrik. Suppleanter, Bent C. og Flemming og Ulla

 Der er følgende punkter på dagsordenen:

1. Siden sidst
2. Økonomi
3. Udvalget l at se på dræn.
4. Vejene
5. Badebro
6. Bådene
7. Alt det jeg har glemt

1. Siden sidst.
Der er kommet et indlæg vedrørende opladning af el-biler i sommerhuse. Indlæget beskriver at det 
kan føre l overbelastning af en almindelig s kkontakt. Hans udsender advarsel l vores medlemmer, 
eventuelt sammen med et link l FDM’s beskrivelse af problemet. 
Hjertestarter har været brugt, og kommet lbage. Har nu fået nye ba erier og PADS l 1.200 Kr. Der 
søges om refusion af beløbet hos region Sjælland

2. Økonomi.
Det komple e regnskab vil være klar l næste møde. Alt er betalt og vi forventer ikke større udgi er l
resten af regnskabsåret.

3. Drænudvalget.
Det nye forslag, som drænudvalget er kommet frem l fremlægges på generalforsamlingen, da det 

dligere forslag var l afstemning og blev forkastet.

4. Vejene.
Grusbunker på hjørnet af Spurvevang og Kragevang ligger uhensigtsmæssig, og skal 
genovervejes/fly es/lægges andre steder. 
Nye planter ved nybygget hus på Stenager står for langt ude mod vejen. Ejeren får besked på at fly e 
dem ½ meter inden for egen matrikel så vejbreden bibeholdes.
Tavle ved Spurvevang sæ es op igen. Der købes 2 tavler med anbefalet has ghed 20 km. Timen.
Vejenes behandling med harpiks er dyrt (bedre?), men bestyrelsen beslu ede at fortsæ e eventuelt 
med en behandling mere i løbet af sommeren. 

5. Badebroen
Broen skal hæves 30 cm for at undgå presset på brodækket under e erårsstormene. Nogen stolper 
kan genbruges, andre skal udski es. Vi er i tvivl om de to yderste bundankre er gode nok, eller skal 
ski es af NBC marine. I løbet af marts måned laver vi et komplet budget over istandsæ else.
Bent reparerer det dæk der blev skadet under stormen. Der skal tælles beslag, da nogle er tab i 
forbindelse med den storm der kom inden vi fik badebroen op. Dato for bro i vandet: 7/5-22.

6. Bådene.



Der var på dagen stadig båd på stranden. Er senere fundet hjem l ejeren. 

7. Alt det jeg har glemt. 
Generalforsamlingen blev bestemt l 8/5 og bes lt. Næste møde a oldes den 3 April, som er optakt 

l generalforsamlingen. 

Referent: Hans


